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Typisch Lenniks bestuur: 
8 stemmen voor en 0 tegen. 
Toch zei het verslag dat 
het N-VA-voorstel niet was 
goedgekeurd.”

Wij wensen u
gezonde en veilige

feestdagen

Hallucinant: subsidies aan verenigingen 
uitgesteld omdat burgemeester niet weet 
hoe stemming geteld wordt
Hallucinante toestanden op de gemeenteraad van oktober. Zowel burgemeester 
Irina De Knop als het voltallige schepencollege moesten toegeven dat ze ondanks 
hun jarenlange ervaring niet wisten wanneer een besluit is goedgekeurd en wanneer 
niet. Het resultaat? De Lennikse verenigingen moeten langer wachten op hun centen 
om de coronacrisis te compenseren.

“Op de gemeenteraad van oktober diende 
Geert De Cuyper een voorstel in voor de 
verdeling van de Vlaamse coronasubsidies 
onder de Lennikse verenigingen. De 
oppositie stemde voor, de meerderheid 
onthield zich. Dat resulteerde in acht 
stemmen voor, nul stemmen tegen en elf 
onthoudingen. Aangezien onthoudingen 
niet worden meegerekend, is het voorstel 
dus aanvaard en dient het uitgevoerd te 
worden”, weet N-VA-Lennik²-fractieleider 
Kristien Van Vaerenbergh.

Fout in verslag
Maar het verslag van de oktobervergade-
ring gaf het punt foutief als niet-goedge-
keurd weer. “Toen we dat voorlegden aan 
raadsvoorzitter Ameys en burgemeester 
De Knop, konden zij ons geen gelijk ge-
ven. Ze gingen opzoeken hoe een stem-
ming wordt geteld. Hoe kan je dit niet 
weten als je bijna tien jaar burgemeester 
bent? Ik kan het nog steeds niet vatten”, 
zegt Kristien Van Vaerenbergh.

Gemeente treuzelt met uitbetaling
Het besluit van raadslid De Cuyper voor-

zag dat de compensaties ten laatste op 30 
november uitbetaald zouden worden. De 
gemeente Lennik beschikt al sinds juli over 
de 94.000 euro die de Vlaamse overheid 
heeft gegeven voor de ondersteuning van 
cultuur, jeugd en sport. Op de gemeente-
raad van september werd dat eerst ont-
kend, nadien schoorvoetend toegegeven. 
Nu, bijna vier maanden later, stelde de 
meerderheid opnieuw alles uit om op te 
zoeken hoe een stemming wordt geteld.

Ongezien amateurisme met triest 
resultaat
“De oppositie heeft er nochtans alles aan 
gedaan om de meerderheid te informeren. 
Toch hield men koppig vol en wou men 
de oppositie geen gelijk geven. Het trieste 
resultaat van dit ongeziene amateurisme 
is dat onze Lennikse verenigingen nog 
langer op hun coronacompensatie moeten 
wachten”, besluit een ontgoochelde Geert 
De Cuyper.

Déjà vu

Ik zie sommigen al met hun wenkbrauwen 
fronsen. Wie begint er nu het voorwoord 
van het N-VA-huis-aan-huisblad met een 
Franstalige titel? Het is niet de bedoeling 
om herinneringen aan onze lokale disco-
bar van de jaren 80 op te halen. Neen, 
spijtig genoeg heb ik het over de manier 
waarop men er federaal in geslaagd 
is om de grootste partij toch naar de 
oppositiebanken te verbannen, door een 
coalitie van verliezers aan te gaan. 

Hilariteit alom toen we de dag erna in 
de kranten herinnerd werden aan een 
interview met Alexander De Croo uit 
augustus 2019. Daarin stelde hij dat 
hij een paars-groene regering niet zag 
zitten en dat een eerste minister van de 
zevende partij in het parlement de dweil 
van zijn regering zou zijn. 

En het interview ging nog verder. Het 
moest ook een sobere regering worden, 
met minder ministers. En kijk waar ze nu 
zijn geëindigd. Een federale regering met 
nog nooit zoveel ministers, vicepremiers 
en staatssecretarissen. En dat onder 
leiding van, inderdaad, eerste minister 
Alexander De Croo.

Hoe triestig ook, het deed me onmiddel-
lijk terugdenken aan de laatste coalitie-
vorming in Lennik.

Kristel De Vos
Voorzitster 

N-VA Lennik

Fractievoorzitter Kristien Van Vaerenbergh 
en raadslid Geert De Cuyper.
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Het OCMW en corona door de bril van Dirk en Kristien
Bijna twee jaar geleden startten Dirk Desmedt en Kristien Schets als leden van het bijzonder comité voor de sociale 
dienst (BCSD). Door een administratieve fout liep hun start niet zoals verwacht, maar hun constructieve en 
professionele aanpak heeft  geleid tot een goede samenwerking.

Wat vinden jullie belangrijk?
“Twee thema’s zijn voor ons van groot belang: ten eerste mensen die een moeilijke periode meemaken ondersteunen en ten 
tweede een goede inburgering van iedereen die in Lennik komt wonen. Nederlands leren en onze gewoontes kennen speelt 
daarin een sleutelrol. Wie die moeite doet, wordt zelfstandiger en kan vooruit. Wie die moeite niet wil doen, ondanks alle 
steun, sluit zichzelf uit.”

Is er een corona-effect bij het OCMW?
“Je merkt wel dat sommige mensen door het coronavirus in een ongewilde en moeilijke situatie terechtkomen. 
Het OCMW tracht deze mensen zo goed als mogelijk te helpen. We willen dan ook oproepen om tijdig de stap te zetten 
naar het OCMW, ook al is dit voor veel mensen een enorm moeilijke stap.”

Is er begeleiding voorzien voor deze mensen?
“Zeker. Wie de stap zet zal de juiste begeleiding krijgen van onze sociaal assistenten. 
Dat gebeurt in alle discretie. De overheid steunt elke gemeente om hulp toe te 
kennen aan mensen die in problemen komen door het coronavirus.”

Hebt u vragen voor Dirk en Kristien? 
 dirk.desmedt@n-va.be of 0473 32 05 89
 kristien.schets@n-va.be of 0475 94 81 49

Vivaldi-regering vergeet eigen 
rechtbanken Halle-Vilvoorde

Het regeerakkoord gesloten door de Vlaamse partijen CD&V, 
sp.a, Open Vld en Groen maakt geen werk van eigen rechtban-
ken voor Halle-Vilvoorde. “Hierdoor blijven de inwoners van 
onze regio dus nog minstens vier jaar langer afh ankelijk van 
rechters in grootstedelijk Brussel die weinig tot geen voeling 
hebben met de specifi eke criminaliteit van Halle-Vilvoorde”, 
zegt N-VA-Kamerlid Kristien Van Vaerenbergh uit Lennik.

“Het is mij een raadsel waarom CD&V en Open Vld deze eis 
hebben laten vallen. Zeker als je weet dat vele gemeenteraden 
in de streek alsook de provincieraad recent moties voor eigen 
rechtbanken goedkeurden. Ook de burgemeesters, verenigd in 
het toekomstforum Halle-Vilvoorde, steunen deze eis”, zegt Van 
Vaerenbergh.

Lenniks Kamerlid Kristien Van Vaerenbergh 
betreurt dat CD&V en Open Vld de eis voor eigen 
rechtbanken voor Halle-Vilvoorde lieten varen. 

Dirk Desmedt en Kristien Schets 
vertegenwoordigen de N-VA in het 
bijzonder comité voor de sociale dienst.
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Betaalt het Lennikse gemeentebestuur zijn rekeningen op tijd?
Deze coronacrisis zet een zware druk op de financiën van onze ondernemingen. Ook Lennik ontsnapt daar niet aan. Dat ons  
gemeentebestuur dan zijn rekeningen netjes binnen de termijn betaalt, lijkt ons een evidentie. Zeker als men het ook daadwerkelijk 
meent met de slogan “wij steunen de lokale handel”. 

Omslachtige procedure
Maar laat dat nu net het probleem zijn: de procedures van de 
gemeente tellen elf verschillende stappen tussen ontvangst 
van een factuur en betaling door de bank! Er wordt gemikt op 
een betalingstermijn van 30 dagen, maar dan mag er niemand 
van de actoren afwezig of ziek zijn, en mag er geen controle 
haperen.

Uitbetaling cadeaucheques
Onze fractie vroeg op de gemeenteraad of de Lennikse han-
delaars erop mogen rekenen dat ze snel hun centen van de 
cadeaucheques aan de bevolking uitbetaald zullen krijgen. Dit 
wordt immers een zware administratieve last voor de gemeente. 
Er werd ons verzekerd dat het hier om een “eenvoudige”  
procedure gaat, en dat er geen late betalingen zullen zijn.

Beste handelaar, laat ons gerust weten wat uw ervaringen 
hiermee zijn.

Gemeenteraadslid Geert De Cuyper: 

“Herstel het Educatief Wandelpad”
Het Educatief Wandelpad, gelegen achter het Waterhof in Sint-Martens-Lennik, werd een twintigtal jaar geleden aangelegd in 
samenwerking met de milieuraad en de voetwegencommissie. Vandaag ligt het wandelpad er in slechte staat bij. Het resultaat 
van acht jaar verwaarlozing. Geert De Cuyper pleit ervoor om het wandelpad dringend in de oorspronkelijke staat te herstellen.

Geert De Cuyper bracht dit punt ter sprake op de gemeenteraad. 
Hij wil het vele werk van destijds niet verloren laten gaan. De 
Lennikse scholen hadden toen zelf gezorgd voor schuilplaatsen 
voor vogels, vlinders en insecten. Er werd een knuppelpad aan-
gelegd en een wilgenhut gebouwd.

De Cuyper wil dit nu herstellen: opnieuw streekeigen bomen 
en struiken planten, nieuwe schuilplaatsen voor dieren ophan-
gen, de uitkijkpost en het knuppelpad herstellen, naambordjes 
plaatsen …

N-VA-voorstel goedgekeurd
De meerderheid heeft zich onthouden met de mededeling dat ze 
niet kan beloven Geerts voorstel volledig uit te voeren. Groene 
schepen Schoukens beloofde wel dat de meest dringende zaken 
aangepakt zullen worden. Het voorstel werd dus goedgekeurd 
met acht stemmen voor en nul stemmen tegen. De meerderheid 
stelde echter dat het voorstel niet was goedgekeurd, omdat ze 
ook hier de stemmen volledig verkeerd telde (zie elders in dit 
blaadje). 

Ondertussen is er, zoals we gewoon zijn, vanwege de Groene 
schepen nog geen actie ondernomen op het terrein. Dat krijg je 
als communicatie op sociale media belangrijker wordt dan het 
echte werk voor meer natuur.

 Ondanks een goedgekeurd N-VA-voorstel 
heeft de Groene schepen nog geen actie 
ondernomen om het Educatief Wandelpad 
in ere te herstellen.

 “Dat de gemeente tijdig betaalt, is voor  
handelaars in coronatijden zeer belangrijk.” 
Christel O, gemeenteraadslid

Geert De Cuyper, gemeenteraadslid
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Belastingen

63% 37%

Export

83% 17%

Bevolking

58% 42%

“Bij de N-VA telt uw stem wél mee. 
De N-VA zal de komende jaren meer 
dan ooit waken over de belangen 
van álle Vlamingen.

Bart De Wever
Voorzitter 
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meer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respect
Op 26 mei 2019 stemde u voor meer Vlaanderen, voor een kordaat en humaan migratiebeleid en voor een realistisch 

klimaatbeleid. En wat krijgt u? Compleet het tegenovergestelde. Uw stem is gewoon terzijde geschoven.

U verdient meer respect. Een federale regering zonder Vlaamse meerderheid en met een regeerprogramma dat 

lijnrecht ingaat tegen waarvoor u gekozen heeft, is onaanvaardbaar. De N-VA is dan ook vastberaden om u en de 

andere Vlamingen in het parlement te verdedigen tegen de nefaste plannen van deze door Franstaligen 

gedomineerde uitstelregering. 

Als de paars-groene regering de rit uitdoet, zal dit land sinds 2008 maar liefst twaalf jaar geregeerd zijn zonder 

volwaardige inspraak van de Vlamingen. Een ronduit beledigend signaal richting Vlaanderen, dat de Belgische staat 

economisch rechthoudt:

Voelt u zich ook bedrogen door paars-groen?
Word dan nu lid van de N-VA.


